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Datum: 17-10-2023 

Plaats: Brasserie MINLI Strijthagen, Landgraaf 

Bestuur: Jos Ubachs (voorzitter) 

   Roel Frencken (secretaris) 

Aanwezig:         Aanvang: 20:00 uur 

Jean Debie  

Jos Ubachs 

Roel Frencken 

Henk Didden 

Paul Douw 

Nico Reintjens 

Maurice Kosters 

Rob Marac 

Afmeldingen:  

Marcel Puts 
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Agenda: 

1. Mededelingen; 

2. Behandeling agenda 111e Algemene Vergadering VBM; 

3. Afvaardiging naar 111e Algemene Vergadering VBM inclusief mandaat; 

4. Beleidsplan 2024-2028; 

5. Vertrouwens commissie; 

Plaatsvervangende leden benoemend tot lid, voorstel plaatsvervangende leden. 

6. Begeleidings commissie; 

Plaatsvervangend lid benoemen tot lid, voorstel voor één plaatsvervangend lid. 

7. Vaststellen verslag afdelingsvergadering 28-03-2023; 

8. Rondvraag; 

9. Sluiting vergadering. 

  



1. Mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur. Marcel Puts en Jan Knops hebben zich afgemeld 

voor de vergadering. Jean Debie geeft aan dat Kees Janssen (algemeen bestuur) niet aanwezig kan 

zijn bij deze vergadering. 

2. Behandeling agenda 111e Algemene Vergadering VBM 

Het document van de 111e AV wordt punt voor punt kort behandeld. 

Momenteel heeft de VBM 19.067 leden, de signalen zijn positief dat het ledenaantal zal stijgen. 

Defensie kampt met grote personeelstekorten bij de militairen. Om hier verandering in te brengen is 

Defensie begonnen met een vrijwillig dienstjaar. Deelnemers aan dit dienjaar krijgen na 12 maanden 

de keuze om door te gaan als militair, reservist of volledig te stoppen. Dit jaar beginnen hiermee 300 

personen. De planning is om dit volgend jaar uit te breiden naar 1000 personen. 

 

Nieuwe pensioenstelsel: 

De insteek is om te gaan voor een solidaire premie regeling. Het premieniveau voor de werkgever zal 

niet hoger zijn 70%, waardoor het premieniveau voor de werknemer neer komt op 30%. 

Ambitie is de regeling zo te maken dat met 42 jaar werken een pensioen bereikt wordt van 80% van 

het gemiddelde loon gedurende het werkzame leven van de deelnemer. 

Transitie van het oude pensioenstelsel naar het nieuwe pensioenstelsel vereist dat de data van het 

pensioenfonds goed op orde is. Het APG heeft hiermee een inhaalslag gemaakt, maar uit testen 

blijkt dat de data nog niet voldoende op orde is. Om de data kwaliteit op orde te krijgen heeft het 

APG een extra jaar nodig. Het bestuur van het ABP heeft hierom besloten dat de invoering van het 

nieuwe stelsel met een jaar wordt uitgesteld. Beoogde ingangsdatum is nu 1 januari 2027. 

Er wordt ook nog gesproken over het inrichten van een solidariteitspot om te voorkomen dat er een 

negatief vermogen ontstaat, voorkomen dat pensioenen verlaagt moeten worden. Voor deze 

solidariteitspot dienen er regels opgesteld te worden hoe deze pot gevuld wordt en hoe er vanuit de 

pot wordt uitgedeeld, hierover zijn de onderhandeling gaande en worden berekeningen gemaakt om 

de percentages te bepalen. 

3. Afvaardiging naar 111e Algemene Vergadering VBM inclusief mandaat 

De afdeling Limburg vaardigt Jos Ubachs en Roel Frencken af naar de Algemene Ledenvergadering 

van 1 december 2023. Zij hebben mandaat gekregen van de afdeling. 

4. Beleidsplan 2024-2028 

Niemand van de aanwezige heeft opmerkingen of vragen bij het beleidsplan 2024-2028. 

5. Vertrouwenscommissie 

De afdeling Limburg stemt in met het benoemen van de plaatsvervangend leden tot leden van de 

vertrouwenscommissie. Er zijn geen kandidaat plaatsvervangend leden in de afdeling Limburg. 

6. Begeleidingscommissie 

De afdeling Limburg stemt in met het benoemen van het plaatsvervangend lid tot lid van de 

vertrouwenscommissie. Als plaatsvervangend lid stelt Roel Frencken zich kandidaat. 

 

 

 



7. Vaststellen verslag afdelingsvergadering 28 maart 2023 

Het verslag van de afdelingsvergadering van 28 maart 2023 wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

Roel zal deze doorsturen naar Jacqueline om het verslag om de website te laten plaatsen. 

8. Rondvraag 

Van Marcel Puts zijn er via de email bij de secretaris een aantal vragen binnen gekomen, omdat hij 

zelf niet aanwezig kon zijn bij de vergadering. 

 

Afdelingsvergadering ook middels MS Teams organiseren? 

Dit is om technische redenen momenteel niet mogelijk. 

 

Beleid: vakbond is geen werkgroep maar wat er concreet aangedragen door de VBM om zo spoedig 

mogelijk geld om te zetten in mensen en middelen? 

De financiële middelen voor Defensie worden vastgelegd in de begroting, De VBM heeft geen 

invloed op de begroting, inrichting van de organisatie en verdeling van de financiële middelen. 

Stand van zaken pensioenstelsel en collectiviteit? 

Zie toelichting onder agendapunt 2 van deze vergadering waarin Jean een korte uitleg over de stand 

van zaken en collectiviteit heeft gegeven. 

Militair personeel: mogelijkheid om door te werken tot AOW leeftijd opnemen in 

arbeidsvoorwaarden en AMAR? 

De militair heeft de mogelijkheid om door te werken tot de pensioengerechtde leeftijd (65 jaar). 

Doorwerken tot de AOW leeftijd is momenteel al mogelijk voor burgers die werkzaam zijn bij 

Defensie. 

9. Sluiting vergadering 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en inbreng, en sluit de vergadering om  21:45 

uur. 

 


